

「2025 新春優惠第一炮」條款及細則:

- 由 2025 年 1 月 1 日至 8 日，加 FUN 咭會員憑咭入汽油可享高達每公升 HK\$9 優惠。於推廣期間，客戶不能同時使用其他汽油優惠券。
- 優惠計算基於每公升 HK\$6.81 特別折扣連同免費升級至加德士特配 Techron® 白金汽油及所賺取積分。
- 推廣期間，加 FUN 咭會員若使用任何汽油優惠券入汽油，會員只可享每公升 HK\$0.90 之基本折扣，及該次消費不能賺取任何加 FUN 咭積分。
- 詳情請向油站職員查詢。

Terms and Conditions of “2025 New Year discount week” Promotion:

- From 1 to 8 January 2025, members who fuel up gasoline with the Caltex Rewards Card will enjoy offer up to HK\$9/L. During the promotion period, no other coupon can be used in conjunction with this offer.
- Calculation of the offer is based on the special discount of HK\$6.81/L, free upgrade to Platinum with Techron® gasoline and points earned.
- If Caltex Rewards members choose to use other gasoline coupon during the promotion period, they will only be offered HK\$0.9/L basic discount and no Caltex Rewards points will be awarded in respect of such transaction.
- For more details, please consult with our service station staff.